
Zápis ze schůze územní skupiny č.1 

ze dne  25.9.2023 

 

Přítomni:  

Ivana Samková, Milena Krobová, Miroslav Vrážek, Martin Malec, Adolf Vokurka, 

Milan Janoch , Jaroslava Šporclová,  host Zuzana Kudláčková, omluven Jan Petrák 

 

Úvodem:  Informace o vybraných projektech participativního rozpočtu a jejich prezentace. 

Prezentace projektů týkající se naší územní skupiny  bude nejvhodnější na náměstí Přemysla Otakara 

II. ,  alternativně Mariánské náměstí. Nakonec na náměstí  Přemysla Otakara II bude prezentace 

všech projektů bude nejlepší. V některých lokalitách bude lepší prezentace na konkrétním místě 

( územní skupina 2 a 5).  

 

Park Dukelská: dokončení realizace delší dobu vázne, dodnes nedokončeno dětské hřiště,  reklamace  

na provedení stupňů k vodě.   

Popelnice:  v ulici Trojická je přidáno více kontejneru na komunální odpad, ale brání chůzi po 

chodníku.  Nejvhodnější bude využít možnost a  účasti  FCC  na některé z dalších schůzce územní 

skupiny a přizvat zástupce FCC (např. Ing. Braného) a  projednat některé konkrétní případy.   

Předána informace z územní komise o transformaci útvaru hlavního architekta na Komisi pro rozvoj 

metropolitní oblasti České Budějovice. Zrušení útvaru hlavního architekta a náhradou komisí  

považujeme za neobvyklé a nestandardní řešení.  

Parkování v tzv. modrých zónách pro rezidenty:  dochází k úbytku parkovacích míst pro bydlící   

(z důvodů rušení, záboru na zahrádky apod.)   

 

 

 

 

                     Zapsal: Martin Malec  


